
رئیس اسبق فدراسیون فوتبال گفت: باید صرف نظر از اینکه 
افراد چه عملکردی داشته اند، طوری باید اساسنامه را ببینیم که 

خدای ناکرده فوتبال آسیب نخورد. 
 عزل عزیزی خادم 

علی کفاشیان، در واکنش به عزل عزیزی خادم از ریاست 
فدراسیون فوتبال افزود: اساسنامه  که عوض شد، مقداری شرایط 
را تغییر داد. در اساسنامه قبلی داشتیم که هیات رئیسه می تواند 

عضوی از مجمع را به هر دلیلی تعلیق کند، می تواند موقت این 
کار را انجام دهد و بعداز آن در مجمع تصمیم گیری 

اصلی صورت بگیرد. این بار هیات رئیسه این مورد 
را برای یکی از ارکان فدراسیون انجام داد، من 
خودم مقداری ابتدا تعجب کردم و تصور 
می کردم که نمی  توان برای یکی از اعضای 
هیات رئیسه این کار را انجام داد. به نظر من 

مقداری اینجا باید صرف نظر از اینکه افراد چه 
عملکردی داشته اند، طوری باید اساسنامه را 
ببینیم که خدای ناکرده فوتبال آسیب نخورد. 

وی اشاره کرد: یکی از صدمه هایی که فوتبال ما همیشه خورده این 
است که در گذشته همیشه بلاتکلیفی در مدیریت هایش وجود 
داشته است. نمی گویم که دوره من دوره خوب یا موفقی بوده است 
ولی همین که مقداری ثبات وجود داشت و در این ثبات کار ها 
پیش رفت مقداری وضعیت شکل گرفت. فدراسیون 
ما یک سال با سرپرستی اداره شده و الان بعداز 
یکسال باید دوباره با سرپرست اداره شود. این 

روند نمی تواند برای فوتبال خوب باشد. 
 سیستم 

رئیس اسبق فدراسیون فوتبال با بیان اینکه 
»من فقط نگران فوتبال هستم و نگران اشخاص 
نیستیم« عنوان کرد: هر شخصی که می آید 
باید در این سیستم کارش و فوتبال را پیش 
ببرد. من نگران فوتبال هستم ولی این 
احتمال هست که هرکسی در مسند 
کار قرار بگیرد ولی عملکردش تاحدی 
قابل قبول نباشد منجر به برکناری اش شود. 

قبلا این تصمیمات گرفته شده است. از سال 58 که نگاه می کنم 
عمر مدیریت روسای فدراسیون فوتبال، 2 سال و 2 سال ونیم و 3 
سال بیشتر نبوده است. این مسائل به نفع فوتبال کشور نیست و 
فوتبال صدمه می بیند. اگر روند کشور های آسیایی را ببینیم که 
فوتبال پایدار دارند و 95 درصد آنها روند با ثباتی را طی می کنند 
و این باعث می شود روند خوبی در آن فدراسیون جلو برود. باید 
فکر اساسی برای این موضوع کنیم. کفاشیان اضافه کرد: در اینکه 
رئیس فدراسیون چه عملکردی داشته و یا اینکه نتوانسته کار 
کند، در ریز ماجرا نیستم ولی روند اساسنامه باید طوری باشد که 

به روند مدیریتی لطمه نخورد. 
 وضعیت ماجدی 

وی درباره اینکه سرپرست فدراسیون چه اقداماتی می تواند 
انجام دهد و به نوعی اساسنامه در این مورد سکوت کرده است، 
بیان داشت: قبلا این مسائل را در اساسنامه داشتیم ولی الان 
برداشته است. اگر در اساسنامه چیزی مسکوت بود، هیات رئیسه 
آن اختیار را داشت که بررسی کند و ابهام را بعداز تصویب اصلاح 
کند. کفاشیان درباره اینکه میرشاد ماجدی کارمند وزارت 
ارتباطات است و او نیز در بانک مرکزی حضور داشته است، ابراز 
داشت: من در زمان ریاست فدراسیون، بازنشسته بودم. اینکه 
ماجدی می تواند در فدراسیون فعالیت کند را نمی دانم ولی قطعا 
اگر دستگاهی ذی ربط ایشان قبول کند که مامور به وزارت ورزش 

یا کمیته ملی المپیک شود، به نظر مشکلی نیست. 

»کفاشیان« در واکنش به عزل »عزیزی خادم«: 

نگران فوتبال هستم نه اشخاص! 
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a r m a n m e l i . i r

دیدگــــــاه
استقلال به قهرمانی نزدیک است 

تیم استقلال صدرنشین فعلی لیگ برتر است. برخلاف 
دیدگاه بسیاری از کارشناسان که معتقدند بازی های تیم 
فرهاد مجیدی تماشاگرپسند نیست و آبی پوشان بازی های 
زیبایی را ارائه نمی کنند، معتقدم که استقلال بازی هایی 
منطقی انجام می دهد و اگر بد بازی می کرد در پایان هفته 
هجدهم بدون شکست باقی نمانده بود. ضمن اینکه ۱3 
پیروزی و 5 تساوی داشته و هفته های زیادی را به عنوان 
صدرنشین پشت سر گذاشته است. تیم مجیدی کاملا 
فرصت طلب بازی می کند و قبل و بعداز گل برتری هم در 
کارهای تدافعی کاملا حساب شده و منطقی بازی کرده است. 
این تیم می تواند با روندی که در پیش گرفته در پایان فصل 
جام قهرمانی را بالای سر ببرد به شرطی که از فرم خوبی که 
دارد خارج نشود. کسب نتایج مطلوب برای استقلال تبدیل 
به عادت شده است و این تیم نباید ترک عادت کند. کسب 
سه امتیازهای متوالی مسیر رسیدن به جام قهرمانی را کوتاه 
خواهد کرد و استقلال کار سختی دارد تا خود را در این مسیر 
حفظ کند. دیدار با فجرسپاسی شیراز بسیار سخت خواهد بود. 
این تیم در خطر سقوط قرار دارد و به همین دلیل با تمام توان 
بازی خواهد کرد تا دست خالی از تهران خارج نشود. بازیکنان 
جوان و دونده ای دارد و برابر صدرنشین لیگ برتر بهترین 
نمایش خود را ارائه می کند. این تیم در بازی رفت هم به خوبی 
توانست یک امتیاز بگیرد و برای آنکه شایستگی های خود را 
ثابت کند از هیچ تلاشی فروگذار نخواهد بود. برای عبور از این 
تیم که انگیزه ای زیادی دارد باید بازی های منطقی استقلال 
ادامه پیدا کند و اجازه هر گونه قدرت نمایی از فجرسپاسی 
گرفته شود تا سه امتیاز دیگر کسب کرد. در مورد تقابل 
تیم های رقیب استقلال باید بگویم سپاهان از کورس قهرمانی 
فاصله گرفته و ۱۱ امتیاز کمتر از استقلال دارد. تعلل پیش از 
حد باعث شد تا این تیم بخت کمی برای قهرمانی داشته باشد 
و این هفته هم در دربی اصفهان بازی دشواری خواهد داشت. 
ذوب آهن هم نتوانسته عملکرد خوبی داشته باشد و در این 
بازی همه تلاش خود را می کند تا شکست دیگری را متحمل 
نشود. پرسپولیس هم برای آنکه از استقلال جا نماند باید در 
خارج از خانه نتیجه بگیرد. گل گهر سیرجان با وجود کسر 
۷ امتیاز، هنوز هم می تواند برای رسیدن به سهمیه آسیایی 
امیدوار باقی بماند. این تیم از کادرفنی خوبی بهره می برد و 
در دو هفته اخیر هم برنده شده است. با این حال برای کسب 
سهمیه آسیایی باید در مصاف با پرسپولیس هم برنده شود. 
البته که مسابقه ساده ای برای هیچ کدام از دو تیم نخواهد بود. 

تسنیم: سرمربی تیم فوتبال نساجی پس از دو روز غیبت 
در تمرینات، تمرین شاگردانش را زیرنظر گرفت. ساکت الهامی 
در تمرین دوشنبه نساجی شرکت کرد و تمرین شاگردانش را 
زیرنظر گرفت. با توجه به مشکلات ورزشگاه های شهید وطنی 
و شهدای ساری، قرار است برای پیگیری وضعیت این دو 
ورزشگاه، نشستی با حضور علیخانی معاون استانداری، مدیران 
باشگاه نساجی، رنگرز مدیرکل ورزشگاه و جوانان برگزار شود. 
نساجی روز چهارشنبه در چارچوب هفته نوزدهم مسابقات 
لیگ برتر مهمان صنعت نفت آبادان خواهد بود. این تیم به دلیل 
نداشتن زمین مناسب در مازندران بازی های خانگی اش را در 

مشهد برگزار می کند. 

فوتبــالداخلــی

محسنگروسی
 کارشناس فوتبال 

پیشکسوت فوتبال ایران در خصوص برکناری شهاب الدین 
عزیزی خادم واکنش نشان داد. محمد مایلی کهن در خصوص 
برکناری شهاب الدین عزیزی خادم از ریاست فدراسیون 
فوتبال اظهارداشت: از ابتدا گفته بودم عزیزی خادم گزینه 
اصلح فدراسیون فوتبال نیست و اینکه اعضای هیات رئیسه 
به دنبال برکناری وی بودند نشان می دهد اتفاقات زیادی 
در فدراسیون فوتبال افتاده است. وی ادامه داد: من ایشان 
را نمی شناختم، درواقع من شناختی از »عزیزی خادم« 
ندارم و فقط در دیدار منتخب 98 و منتخب سرخابی ها 
دقایقی با ایشان به صحبت پرداختم اما چیزی که مرا خیلی 

شگفت زده کرد این بود که اعضای هیات رئیسه فدراسیون 
از ارتباط مشکوک رئیس فدراسیون سخن می گفتند که 
این مساله نگران کننده بود. پیشکسوت فوتبال ایران در 
خصوص برخورد اعضای هیات رئیسه با رئیس فدراسیون 
تصریح کرد: همان طور که گفتم در هیات مدیره دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس باید افراد مختلف حضور داشته باشند 
چه در بعد فوتبالی و چه در بعد اقتصادی. همین انتقاد را 
به هیات رئیسه فدراسیون فوتبال دارم درواقع ترکیب آنها 
هم کامل نیست آنهایی که در آ نجا فعالیت می کنند باید 
به فکر منافع فدراسیون و کمک به رشد فوتبال باشند 

یعنی درواقع بتوانند درآمدزایی خوبی برای فوتبال داشته 
باشند که متاسفانه الان این چنین نیست. مایلی کهن در 
خصوص اینکه گفته می شد عزیزی  خادم با خوبان عالم 
ارتباطاتی داشت، خاطرنشان کرد: در دوران کاری من هم 
خوبان عالم زیادی وجود داشت اما من مقابل آ نها ایستادم 
چون معتقدم این چنین اتفاقاتی به صلاح فوتبال نیست 
و اگر قرار بود این چنین مسائلی در فوتبال رشد کند این 
رشته پرطرفدارترین ورزش در جهان نمی شد. پیشکسوت 
پرسپولیس در خصوص حضور درویش در پرسپولیس نیز 
گفت: درویش را نمی شناسم اما ایشان هم کار سختی در 
پرسپولیس دارد. باید به فکر درآمدزایی در باشگاه باشد تا 
بتواند مشکلات مالی را حل کند. البته چندی پیش ایشان از 
من دعوت کرد تا به هیات مدیره پرسپولیس اضافه شوم اما 

من این مساله را قبول نکردم. 

محمد مایلی کهن:

 شناختی از »عزیزی خادم« و »درویش« ندارم

آرمان ملی: باشگاه های سرخابی پایتخت 
در حالی نزد سازمان بورس ثبت شدند که در 
سودآوری و البته دارایی های این 2 باشگاه 
ابهام وجود دارد؛ ابهامی که به ضرر باشگاه ها و 

البته سهامداران می تواند باشد. 
 طلسم شکنی 

حسین قربانزاده، معاون وزیر اقتصاد و 
رئیس کل سازمان خصوصی سازی با ارسال 
توئیتی از شکسته شدن طلسم واگذاری دو 
باشگاه بزرگ پایتخت به بخش خصوصی و 
ورود استقلال و پرسپولیس به بورس خبر 
داد. قربانزاده در صفحه شخصی خود نوشت: 
طلسم 24 ساله شکست. باشگاه های استقلال 
و پرسپولیس در سازمان بورس ثبت شدند. 
حرکت به سوی حاکمیت شرکتی مطلوب، 
شفافیت عملکردی، انضباط مالی و مشارکت 

مردم و هواداران در این دو باشگاه آغاز شد. 
 ابهام جدید 

بعداز 24 سال بالاخره نماد 2 باشگاه 
پرسپولیس و استقلال در بازار پایه فرابورس 
به ثبت رسید تا پس از سال ها وعده، اقدامی 
عملی در جهت واگذاری این دو باشگاه 
پرهوادار انجام شود؛ اما در این میان هنوز 
تکلیف مالکیت ساختمان 2 باشگاه مشخص 
نیست و دقیقا کسی نمی داند این 2 باشگاه 
یا  دارند  خود  مالکیت  تحت  ساختمانی 
خیر؟ »ایسنا« نوشت: در سال ۱384 و در 
دوره ریاست محمد دادکان در فدراسیون 
فوتبال، این فدراسیون از منابع مالی خود با 
کمک دو باشگاه، ساختمان هایی در حوالی 
شیخ بهایی برای پرسپولیس و سعادت آباد 
برای استقلال خریداری کرد و آن زمان سند 
این ساختمان ها به نام فدراسیون فوتبال 
زده شد و حالا عملا این ساختمان ها جزو 
دارایی فدراسیون فوتبال محسوب می شوند. 
براساس گزارش حسابرس مستقل و بازرس 
قانونی منتهی به 3۱ خرداد ۱4۰۰ مربوط به 
باشگاه پرسپولیس، ساختمان این باشگاه 
به مبلغ ۷۷۰ میلیون تومان در سال ۱384 
خریداری شده که 4۰۰ میلیون این مبلغ از 
سوی فدراسیون فوتبال و بقیه از سوی باشگاه 
تامین شده است. از سوی دیگر در گزارش 
صراحتا عنوان شده که بدهی پرسپولیس 
در سنوات گذشته از سوی سازمان لیگ به 

فدراسیون فوتبال پرداخت شده؛ اما هیچ 
توافقی برای انتقال سند انجام نشده است. 
فدراسیون فوتبال به عنوان یک نهاد عمومی 
غیردولتی دارای مجمعی متشکل از باشگاه ها 
و هیات های استانی است که قاعدتا این 
مجمع مالک دارایی های این فدراسیون است. 
این یعنی در حقیقت این مجمع درحال 
حاضر مالک ساختمان  باشگاه های استقلال 
و پرسپولیس است و اگر قرار باشد انتقال 
مالکیت از فدراسیون به باشگاه ها انجام شود، 
باید با نظر این مجمع صورت گیرد که در 
سال های نه چندان دور، هم دوبار بحث انتقال 
مالکیت ساختمان ها در مجمع مطرح شد که 
با مخالفت قاطع مجمع همراه بوده است. در 
حال حاضر که روند واگذاری پرسپولیس و 
استقلال در بورس پیگیری شده، از سوی 
سازمان خصوصی سازی مبلغ 32۱۰ میلیارد 
تومان به عنوان ارزش باشگاه پرسپولیس و 
2۷8۰ میلیاردتومان به عنوان ارزش باشگاه 
استقلال تعیین شده است. براساس اظهارات 
حسین قربان زاده رئیس سازمان خصوصی 
این ارزشگذاری با توجه به دارایی های دو 
باشگاه صورت پذیرفته که احتمالا ساختمان ها 
باشگاه ها جزو این دارایی محاسبه شده است. 
سوال این است که اگر پرسپولیس و استقلال 
در فرابورس واگذار شوند، چه تضمینی وجود 
دارد که مجمع فدراسیون فوتبال با انتقال 
مالکیت ساختمان های دو باشگاه موافقت 

کند؟ حالا که واگذاری باشگاه ها قدم های 
عملی را به خود می بیند، شاید بهتر باشد 
شفافیت بیشتری در اینگونه ابهامات ایجاد 

شود. 
 نظر کارشناس 

امیررضا واعظ آشتیانی درباره ثبت نماد 
باشگاه های استقلال و پرسپولیس در فرابورس 
و نزدیک شدن وعده خصوصی سازی این 
دو باشگاه اظهارکرد: ظاهرا اعلام شده نماد 
دو باشگاه خارج از تابلو ثبت خواهد شد و با 
توجه به شرایطی که دو باشگاه دارند به این 
اتفاق خوش بین نیستم. واگذاری سرخابی ها 
تبعات اجتماعی به همراه دارد و فضایی که 
این دو باشگاه تجربه کرده اند آینده روشنی 
را نشان نمی دهد. گزارش حسابرسی سال 
99 دو باشگاه با هشت ماه تأخیر منتظر شد 
و حسابرس قانونی گزارش را مشروط اعلام 
کرده بود. با توجه به گزارش منتشرشده این 
سوال ایجاد می شود آیا گزارش های مشابه 
نیز مشروط است؟ به نظرم با اغماض چنین 
گزارشی مشروط اعلام شده و امیدوارم آقایان 
راهی که می روند فرجام مناسبی داشته باشد 
و اتفاقی برخلاف آنچه گفته شده رخ ندهد. 
وی با اشاره به صحبت های حجت الاسلام 
ابوترابی فرد خطیب نماز جمعه اخیر تهران 
عنوان کرد: امام جمعه این هفته تهران تذکر 
خوبی دادند. تعاونی اداره کردن سرخابی ها 
در فرهنگ کشورهای توسعه یافته متفاوت 

از فرهنگ و شرایط حاکم بر کشور ماست. 
هر کاری در جامعه باید بسترسازی فرهنگی 
مناسب داشته باشد و مقاومتی در آن نباشد. 
دولت باید در واگذاری سهام سرخابی ها به 
توده های مردم کوشش کند و آن را در اختیار 
افرادی که اهلیت آنها قطعی نیست نگذارد. 
صحبت های خطیب نماز جمعه فی نفسه 
خوب بود و تذکرات مناسبی داده شد. 
مدیرعامل پیشین باشگاه استقلال با یادآوری 
صحبت های رئیس سازمان خصوصی سازی 
تصریح کرد: حسین قربانزاده اعلام کرده با 
فروش سهام دو باشگاه و حس مطالبه گری 
سرخابی ها به سود می رسند. سوال این است 
که شرکت های پرمخاطب حاضر در بورس 
چرا در حال حاضر سود نمی دهند. اگر قرار 
بود با مطالبه گری به سود رسید باید برای 
شرکت های قبلی این اتفاق رخ می داد اما 
شاهد چنین موضوعی نیستیم. استدلال های 
منطقی همواره به نتایجی که موردنظر است 
ختم نمی شود. با توجه به رویه های گذشته و 
عدم سوددهی شرکت های پرمخاطب احتمال 
آنکه باشگاه های استقلال و پرسپولیس هم به 
موفقیت مدنظر دست پیدا نکنند وجود دارد. 
اگر رویه حاضر در بورس سوددهی بود خرید 
و فروش سهام باید در سطح گسترده تری 
رخ می داد و شاهد چنین اتفاقی نیستیم. 
بنابراین اشخاصی که در واگذاری دو باشگاه 
دست دارند در صورت عدم موفقیت در 
مسیر خصوصی سازی باید پاسخگو باشند. 
واعظ آشتیانی با تاکید بر اینکه دولت سیزدهم 
قربانی دولت قبلی شده است، عنوان کرد: 
 ای کاش دولت جدید مطالعه بیشتری در مورد 
موضوع واگذاری سهام دو باشگاه استقلال 
و پرسپولیس انجام می داد. به نظرم دولت 
فعلی اسیر جوسازی دولت دوازدهم شد. 
کار ناپخته ای که از سال 88 آغاز شد در 
دولت دوازدهم ادامه پیدا کرد و پیش از این 
هم گفته بودم هزینه تراشی دولت قبل برای 
استقلال و پرسپولیس دولت سیزدهم را به 
مسیر خصوصی سازی می کشاند. گزارش 
درآمدزایی سال ۱4۰۰ دو باشگاه اگر اعلام 
شود به راحتی می توان تشخیص داد واگذاری 
دو باشگاه کار درستی است یا اینکه مسیر 
غلطی خواهد بود. وقتی گزارش حسابرس 
قانونی در سال ۱399 پس از قریب به یکسال 
اعلام شده بدون شک مواردی وجود داشته 
است. در هیچجا چنین اتفاقی رخ نمی دهد و یا 
متولیان امر در اعلام گزارش کوتاهی کرده اند 
یا اینکه حسابرس برای تهیه گزارش موانعی 

داشته است. 

تیم مس رفسنجان در این فصل نتایج خوبی 
ثبت کرده است. محمد ربیعی سرمربی این 

تیم پاسخگوی سوالات بود. 
مس  تیم  خوب  نتایج  درباره   

 رفسنجان چه نظری دارید؟
 هدف گذاری باشگاه در این فصل این 
بود که بتوانیم رتبه تک رقمی کسب کنیم 
چون دومین فصل حضورمان در لیگ برتر را 
پشت سر می گذاریم با دقت و وسواس بیشتری 
بازی ها را پیگیری کردیم و کماکان بر همان 
مبنا هستیم تا بتوانیم در پایان فصل رتبه 
تک رقمی را حفظ کنیم. با توجه به اینکه 
بازیکنان توانسته اند نمایش قابل  بول جامعه 
فوتبال را به اجرا بگذارند، باید با تمرکز بیشتر 
و تلاش وافر سعی کنند در مسیر سخت باقی 
مانده تا پایان فصل، کماکان یکی از تیم های 

خوب لیگ برتر باقی بمانند. 
 به دنبال شخصیت سازی در مس  

رفسنجان هستید؟
هدف من این است که بتوانیم با عملکرد 
خوب، نام موفقی از خود در فوتبال ایران ثبت 
کنیم. پس از کسب نتایج خوب باید رو به جلو 
حرکت کنیم. هدف من این است که سبک و 
فلسفه مدنظر خود را جا بیندازم و شعاری که 
همواره به بچه ها انتقال داده ام این است که »از 
فوتبال لذت ببرند« چون برد و باخت اولویت 
نیست بلکه باید کیفیت خوبی داشته باشیم. 
چون در لیگ یک به عنوان قهرمان مجوز 
حضور در لیگ برتر را به دست آوردیم، برای 
آنکه باور تیم مان را به داشتن شخصیت بالا 
بسازیم، سعی کردیم هر فصل نتایج بهتری 
کسب کنیم. البته که نباید اسیر مسائل ابتدایی 
و پیش پا افتاده شویم و با هدف عالی پیش 
برویم. حالا که در رتبه چهارم لیگ برتر قرار 
داریم باید باورهای بازیکنان تیم ساخته شود و 
به این اعتقاد برسند که تا پایان فصل می توانند 
شگفتی آفرین باقی بمانند. بازی های سخت و 
سنگینی در مقابل است، به غیر از استقلال و 
پرسپولیس که فاصله خوبی با دیگر رقبا ایجاد 
کرده اند اختلاف امتیاز تیم سوم با نهم جدول 
آنچنان زیاد نیست و اگر نتوانیم روند خوبی که 
تا اینجا داشته ایم حفظ کنیم، ناچار به سقوط 

از رتبه فعلی خواهیم شد. 

گفـــتوگـــو

 »دبیر« با سفیر »مکزیک«  
دیدار کرد

ایسنا: گییرمو پوئنته اوردوریکا، سفیر 
مکزیک در ایران مهمان رئیس فدراسیون 
کشتی بود. علیرضا دبیر در این دیدار که به 
منظور همکاری های مشترک دوجانبه بین 
فدراسیون کشتی ایران و فدراسیون کشتی 
برگزار شد، گفت: یکی از اهداف ترسیم شده 
فدراسیون کشتی تعامل با سایر فدراسیون های 
بین المللی و امضای تفاهمنامه همکاری است 
که در قالب آن کشتی ایران می تواند از لحاظ 
سخت افزاری و نرم افزاری به کشتی مکزیک 
کمک های لازم را انجام دهد. دبیر اظهارکرد: 
آماده ایم که میزبان تیم های کشتی مکزیک 
برای برگزاری اردوهای مشترک در کمپ 
تیم های ملی کشتی باشیم و همچنین نسبت 
به ارسال مربیان با دانش و توانمند ایرانی به 
کشور مکزیک برای آموزش کشتی گیران 
این کشور اقدام نماییم. سفیر مکزیک نیز با 
استقبال از پیشنهاد فدراسیون کشتی، ابراز 
امیدواری کرد تا با رایزنی با فدراسیون کشتی 
مکزیک مقدمات امضای تفاهمنامه بین دو 
فدراسیون کشتی را مهیا کند. در ادامه این 
نشست سفیر مکزیک بازدیدی از امکانات کمپ 

تیم های ملی کشتی داشت.

خارجازمستطیلسبز

محمد ربیعی: 
»مس« می تواند 

 شگفتی ساز 
باقی بماند 

خـــبر
سرپرستی »ماجدی« 

غیرقانونی است؟
بعداز گذشت 4 روز از سرپرستی ماجدی، 
ابهام جدیدی فعالیت او را در فدراسیون 
فوتبال زیرسوال برده است. ماجراهای عجیب 
و غریب فدراسیون فوتبال تمامی ندارد. بعداز 
برکناری موقت عزیزی خادم از ریاست این 
فدراسیون، میرشاد ماجدی سرپرست موقت 
شد اما حالا یک رای هیات عمومی دیوان 
عدالت اداری بحث امکان غیرقانونی بودن 
فعالیت سرپرست جدید را هم زیرسوال برده 
است. »ایسنا« نوشت: دیوان عدالت اداری در 
رای وحدت رویه اعلام کرد که »اطلاق ماده 
۱۷ آیین نامه اجرایی تبصره )2( ماده 2۱ و 
ماده ۱2۱ قانون مدیریت خدمات کشوری در 
مواردی که اعزام به ماموریت به سازمان ها و 
موسسات خصوصی خارج از تعریف موسسه 
یا نهاد عمومی غیردولتی را تجویز کرده، 
خلاف قانون و خارج از حدود اختیار است 
و مستند به بند ۱ ماده ۱2 و ماده 88 قانون 
تشکیلات و آیین دادرسی دیوان عدالت 
اداری مصوب سال ۱392 ابطال می شود.« 
طبق اطلاعات موجود، میرشاد ماجدی 
کارمند اداره مخابرات استان تهران است و 
از این شرکت دستمزد می گیرد. سوال این 
است که آیا این حضور مانع فعالیت او در 

فدراسیون خواهد بود؟

از دارایی ها تا سود و زیان

ابهامات بورسی شدن سرخابی ها 

      مصدومیت 
جیووانی رینا، ستاره آمریکایی دورتموند، پس از 
ترک زمین به دلیل مصدومیت به شدت بود. رینا که اکثر 
دیدارهای فصل -22 2021 را به دلیل مصدومیت جدی 
از ناحیه همسترینگ از دست داده بود، برای اولین بار 

در ترکیب اصلی دورتموند قرار گرفته بود. 

        پیام
امیر قلعه نویی سرمربی گل گهر با انتشار تصویری 
از حلقه اتحاد بازیکنانش نوشت: »فصل پیش، همین 
هفته هجدهم، گل گهر 23 امتیاز داشت و اکنون در 
این فصل 28 امتیاز دارد؛ تازه بدون آن 7 امتیازی که 
برای آن جنگیدند ولی رفت داخل جیب بی عدالتی.«

             اخراج
مارک ویلموتس بلژیکی که بعداز کارلوس کی روش 
هدایت تیم ملی ایران بر عهده گرفته بود و بعداز کسب 
نتایج ضعیف از تیم ملی اخراج شده بود، در تیم جدید 
خودش هم ماندگار نشد و خیلی سریع از هدایت 

راجاکلاب مراکش هم برکنار شد. 

ت
شــ

سنو
عک

 تیم فوتبال اینتر با قبول شکست 2 بر صفر خانگی مقابل 
ساسولو فرصتی ایده ال برای صعود به صدر جدول را از دست 
داد و همین موضوع خشم و ناراحتی سرمربی اش سیمونه 
اینزاگی را به همراه داشت. این نتیجه چندان غیرمنتظره 
هم نبود چرا که ساسولو در این فصل یوونتوس و میلان 
را هم در خانه های شان شکست داده است. با این وجود 
سرمربی نراتزوری از نتیجه رقم خورد بسیار ناراضی بود. 
اینزاگی گفت: من از رویکرد بازیکنانم نسبت به این بازی 
بسیار عصبانی ام چون ما 3 روز فرصت استراحت داشتیم و در 
این مدت من درباره سختی ها و خطرهای بازی با ساسولو به 
بازیکنانم هشدار داده و گفته بودم که چطور این تیم توانسته 
یووه و میلان را خارج از خانه شکست دهد. گفته بودم که آنها 
فوق العاده فوتبال بازی می کنند و باید حواس  مان را جمع 
کنیم. در نیمه دوم هر کاری می شد انجام دادیم و کلی موقعیت 
ساختیم اما بدشانس بودیم. با این حال این موضوع چیزی را 
عوض نمی کند چون در هر صورت رویکرد ما در این بازی 
اشتباه بود. ساسولو تیمی با قابلیت های فنی فوق العاده است و 
آنها برای این بازی از ما سرحال تر بودند. اینزاگی افزود: شرایط 
را ارزیابی خواهیم کرد. می دانیم که هنوز ۱3 هفته دیگر تا 
پایان فصل داریم و هنوز بالای جدول هستیم و می خواهیم 
به پیشروی مان ادامه دهیم. سرمربی ایتالیایی اینتر درباره 
تداوم ناکامی مهاجم آرژانتینی اش لائوتارو مارتینس برای 
گلزنی و از دست دادن یک موقعیت مسلم گلزنی برابر ساسولو 
هم تاکیدکرد: فکر نمی کنم مشکل او داشتن استرس باشد. 
بازیکنان بزرگ به جو چنین بازی هایی عادت دارند. من فکر 
می کنم که مشکل او نداشتن دقت کافی و چابکی بود. شاید 
هم عملکردش تحت تاثیر خستگی جسمی و روحی قرار 
داشت. در این بازی ما دو گل زودهنگام خوردیم در حالی که 
معمولا چنین اتفاقی برای مان رخ نمی دهد. با تمام این ها ما 
هنوز هم از لحاظ استفاده از موقعیت های گلزنی کارآمدترین 
تیم فصل جاری سری A هستیم و به زودی گلزنی را از سر 

می گیریم. 

بیــنالمــلل


